
STATUTÁRNÍ MĚSTO KARVINÁ
Magistrát města Karviné

Zápis 
16.  zasedání Zastupitelstva města Karviné konaného  dne 06.12.2016     

Účast Pozváno Přítomno Omluveno Neomluveno
Členové ZM 41 36 5 0
Vedoucí odborů MMK 8 8
Ostatní, hosté,občané 7+17

Jednání zastupitelstva města zahájil a řídil náměstek primátora Ing. Jan Wolf. Uvítal všechny přítomné a sdělil, že v 
době zahájení bylo přítomno 35 členů zastupitelstva města, tudíž bylo ZM usnášení schopno. Dále bylo přistoupeno 
k procedurálním otázkám. Primátor sdělil, že z jednání zastupitelstva města se omluvili: Bc. Miloslav Pawlica, pan 
Dušan Dúška, Ing. Petr Koval, MUDr. Martin Gebauer, pan Tomaš Gallik, v průběhu jednání pan Tomáš Hanzel. 
Řekl, že hlasovat budeme veřejně, prostřednictvím hlasovacího zařízení, přesto pro případ potřeby byly určeny tyto 
sčitatelky: paní Ivana Legerová, Bc. Petra Klapsiová, Tamara Hercigová a Jitka Korzonková. Hlavní sčitatelkou určil 
Ing. Blanku Rychlou. Zpracováním zápisu z 16. zasedání Zastupitelstva města Karviné pověřil paní Janu 
Nekardovou, u které byl rovněž k nahlédnutí zápis z 15. zasedání ZM konaného dne 01.11.2016, který byl ověřen 
bez připomínek. Jako pracovní předsednictvo byla schválena rada města. Ověřovateli zápisu byli schváleni: pan 
Vladimír Kolek a pan Josef Majewski. Tím byly ukončeny procedurální otázky, viz hlasování č. 1, usnesení ZM č. 
481 (pro 35 proti 0, zdrželo se 0).

                 
Ing. J. Wolf - sdělil, že v programu 16. zasedání Zastupitelstva města Karviné došlo k těmto úpravám:
Po jednání schůze RM dne 30.11.2016 byly na cloud Karviná předány členům ZM tyto materiály:
• z Odboru organizačního - doplnění programu č. 2 - „Zásady o podmínkách tvorby a používání sociálního 
fondu“,
• z Odboru ekonomického - doplnění programu č. 3 - „Poskytnutí zápůjčky na realizaci výměny kotle - 27. 
smlouva“.
Protože tyto body nebyly uvedeny v programu 16. zasedání ZM Karviné, nechal o jejich doplnění postupně hlasovat.

                 
Ing. J. Wolf - nejdříve o doplnění programu č. 2 - „Zásady o podmínkách tvorby a používání sociálního fondu“.

HLASOVÁNÍ : č. 2
PRO : 35
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 481
Návrh byl schválen.

                 
Ing. J. Wolf - dále nechal hlasovat o doplnění programu č. 2 - „Poskytnutí zápůjčky na realizaci výměny kotle - 
27. smlouva“.

HLASOVÁNÍ : č. 3
PRO : 33
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 1 usnesení č. 481
Návrh byl schválen.

                 
Ing. J. Wolf - protože další návrhy na doplnění programu nebyly podány, nechal program 16. zasedání ZM, 
včetně doplněných bodů, schválit.

HLASOVÁNÍ : č. 4
PRO : 35
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 481
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Návrh byl schválen.

                 
Na základě nových ustanovení zákona č. 159/2006 Sb., o střetu zájmu, došlo k upřesnění pravidel stanovených 
zákonem o obcích ve věci oznámení o osobním zájmu. Dle § 8 zákona o střetu zájmu je veřejný funkcionář povinen 
při jednání orgánu územního samosprávného celku, ve kterém vystoupí v rozpravě, předloží návrh nebo je 
oprávněn hlasovat, oznámit svůj poměr k projednávané věci, jestliže se zřetelem k výsledku projednání věci by mu 
mohla vzniknout osobní výhoda nebo újma, a nebo má-li na věci jiný osobní zájem; to neplatí, jde-li jinak o prospěch 
nebo zájem obecně zřejmý. Oznámení podává příslušný veřejný funkcionář písemně před zahájením jednání nebo 
ústně v jeho průběhu, nejpozději však před tím, než orgánpřistoupí k hlasování; oznámení bude vždy součástí 
zápisu z jednání.

Nyní bylo přistoupeno k projednávání jednotlivých bodů programu.

1)   Uzavření Dohody č. 1/2016 o zajištění ochrany nemovitostí a zájmů statutárního města Karviné
Ing. J. Wolf - uvedl, že předkladatelem materiálu byl Odbor rozvoje, který obdržel dopis od společnosti OKD, a.s., 
týkající se závazků k městu Karviná, které vyplývají z uzavřených dohod, a to především úhrady finančních 
příspěvků na rozvoj města a do Fondu primátora. Na zasedání ZM byli přizváni Ing. Antonín Klimša, MBA - výkonný 
ředitel OKD, a.s., Ing. Pavel Hadrava, Ph.D. - provozní ředitel OKD, a.s. a Ing. Radim Tabášek - manažer centra 
služeb a komunikace. O úvodní slovo k tomuto materiálu požádal Ing. Martinu Šrámkovou - vedoucí odboru, které 
předal slovo.
Ing. M. Šrámková - sdělila, že odbor předložil ke schválení Dohodu č. 1/2016, která byla navržena v souladu se 
schválenou EIA Ministerstvem životního prostředí v letošním roce. Dohoda bude platná do roku 2023. Společnost 
OKD, a.s. má ve svých plánech zahrnutou těžbu významné lokality v oblasti 10. a 11. kry Důlního závodu 1, Karviná, 
lokalita ČSA, z pohledu zásob koksovatelného uhlí. Zahrnuje i 4. kru v DP Karviná-Doly, která byla uvedena i ve 
stávající dohodě. Nad rámec je v této dohodě uvedeno, že bude platná, pokud OKD, a.s. uhradí do 15.12.2016 své 
letošní závazky. V dohodě je rovněž zakotvena podmínka, že u vykupovaných domů ve Starém Městě uhradí 
společnost OKD, a.s. také náklady na tzv. kotlíkovou dotaci, protože někteří obyvatelé této městské části si díky 
dotaci už kotle na tuhá paliva vyměnili a nemuseli by při prodeji domu dodržet předepsaný počet let takzvané 
udržitelnosti, která byla podmínkou získání dotace. Součástí dohody byla také příloha č. 1, tzv. poklesová mapa, kde 
byla zahrnuta i tato 10. a 11. kra.
Ing. J. Wolf - poděkoval za uvedení materiálu a požádal zástupce OKD, a.s., aby se ujal slova.
Ing. Pavel Hadrava, Ph.D. - provozní ředitel OKD, a.s. - nejdříve se vyjádřil k současné situaci v OKD, a.s. a 
krátce přiblížil daný stav. Protože se OKD potýkala s velkými problémy, podala na sebe insolvenční návrh a soud ji 
poslal do úpadku. Věřitelé OKD v polovině srpna rozhodli o tom, že zadlužená společnost přejde do reorganizace. 
Od státu obdrželi provozní úvěr ve výši 700 mil. Kč, který částečně čerpají na tyto účely. Na schůzi věřitelů bylo dále 
řečeno, že další fungování společnosti je možné pouze za účasti strategického partnera, který by se měl podílet 
nejen na provozním financování firmy, ale i na jejím utlumování. OKD, a.s. bude tedy nabízena jako celek, nikoliv po 
částech s tím, že po dokopání uhlí budou postupně jednotlivé doly utlumovány. Na základě těchto skutečností podali 
žádost na KS Ostrava k prodloužení doby o dalších 120 dní, což je do konce měsíce března 2017, kdy mají předložit 
věřitelskému výboru restrukturalizační plán společnosti. Dále věřitelský výbor rozhodl, že ocenění majetku OKD, a.s. 
provede firma se stanoveným termínem k 01.03.2017. O tom, zda půjde OKD do restrukturalizace nebo do 
konkurzu, by měl věřitelský výbor rozhodnout po 12.04.2017. Do této doby musí být všechny tyto požadované věci 
přeloženy. Dne 23.11.2016 věřitelský výbor rozhodl o ukončení těžby černého uhlí ve ztrátovém Dole Paskov, a to 
31. března příštího roku. Budou zahájeny všechny potřebné kroky k tomu, aby se dle dohody s odbory vypořádali se 
zaměstnanci s tím, že co jak nejvíc zaměstnanců chtějí přesunout do karvinské části revíru Před ukončením je také 
proces plánu těžby na rok 2017 s tím, že plán reorganizace společnosti by měl být odevzdán v průběhu měsíce 
března 2017. OKD, a.s. i nadále předpokládá spolupráci na dobré úrovni s městem Karviná s tím, že veškeré 
závazky, které byly uvedeny v dohodách, chtějí plnit. Na základě schválení Dohody č. 1/2016 chtějí požádat o 
možnost zahájit hornickou činnost, eventuálně uvažují o tom, že do budoucna v daných lokalitách těžbu zahájí. 
Nicméně je to velmi náročný a složitý proces. Nejprve je nutné v oblasti udělat průzkumy s tím, že zatím není 
prokázáno, že se OKD vyplatí v této lokalitě těžit. Záměr rozšířit těžbu pod Karvinou oznámily doly již na podzim 
2011, vedení města Karviné ale rozšíření těžby pod některými částmi města odmítlo. Těžební firma pak předložila 
redukovanou variantu, která zasahuje jen pod Staré Město a vyhne se například průmyslové zóně Nové Pole. 
Ing. J. Wolf - poděkoval zástupci OKD, a.s. za podané informace. K předloženému materiálu otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. O. Brdíčko - vyjádřil se k problematice OKD, a.s. z historického hlediska, a to od roku 1993, kdy zastupitelstvo 
města schvalovalo dohodu o koexistenci, kdy byla schválena dohoda o ochraně nemovitostí a nepřekročitelnosti 
linie pravé řeky Olše. Po ukončení platnosti této dohody došlo k uzavření nové dohody, která umožnila rozšíření 
těžby pod Starým Městem, případně pod dalšími částmi. Společnost OKD nakonec své plány upravila. V rámci 
schvalování EIA byly vzneseny různé připomínky s tím, že ministerstvo životního prostředí tuto EIA po provedených 
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úpravách schválilo. Nebyla dořešena otázka vybudování třetího koridoru Dětmarovice - Český Těšín, dosud stavba 
nebyla zahájena. Měl pouze informaci, že nebyly vypořádány majetky. Domníval se, že skutečnost je jiná. Po 
investora je to nejistá stavba ovlivněna důlní činností, a to i přesto, že dobývací plán OKD, a.s. se ve Starém Městě 
postupně zmenšoval. Z jeho pohledu město Karviná potřebuje jiný rozvoj, než je těžba. Na Novém Poli je řada 
prosperujících firem s tím, že nejpozději v příštím roce bude dostavěna hala dalšího investora. Podle přiložené 
mapy jsou však poklesové linie poblíž průmyslové zóny s tím, že podloží této zóny může být případnou těžbou 
ohroženo. Navrhl proto Dohodu č. 1/2016 neuzavírat, neboť stále je platná dohoda z roku 2010. Většina návazných 
bodů nové dohody se týká let 2021 - 2023, o čem by mělo rozhodnout až nové zastupitelstvo města. I ve stávajícím 
územním plánu je stavební uzávěra ve Starém Městě. Maximálně by měl být uzavřen nějaký dodatek ke stávající 
„Dohodě“ týkající se financování ze strany OKD, a.s. vůči městu Karviná, pokud by závazky ze strany OKD nebyly 
do 15.12.2016 splněny.
Mgr. I. Hudzietzová - požádala radu města, aby veřejně vyjádřila svůj názor nebo stanovisko a svůj záměr 
vzhledem k městu Karviná i k OKD, a.s. Měla za to, že se z jejich strany hovořilo o útlumu těžby, nikoliv o tom, že 
budou dále těžit. Proto nerozuměla tomu, proč by měly být povolovány další kry nebo sloje. Dále jí zajímala ochrana 
investic na Novém Poli.
Ing. J. Wolf - vyjádření rady města bylo uvedeno v materiálu, který takto doporučila zastupitelstvu města ke 
schválení.
p. J. Dráb - občan města - řekl, že navržená dohoda ke schválení se dá rozdělit na dvě části. V první části se 
hovoří o tom, že město Karviná souhlasí s hornickou činností OKD, a.s. a dále s vlivy z důlní činnosti, které byly 
uvedeny v EIA. Druhá část se týkala otázky peněz, tedy co za to od roku 2021 až 2023. Zpochybnil první část 
týkající se hornické činnosti vyplývající z EIA a jejich vlivů. Již dnes bylo jasné, že OKD, a.s. má jiný záměr a provádí 
změny s tím, že některé poruby mají jiné rozměry. Ale hornická činnost již byla báňským úřadem povolena. Tím se 
daný porub posunul ve směru k průmyslové zóně Nové Pole zhruba o jednu polovinu. Dojde proto k posunutí 
důlních vlivů na povrch dotčeného území. Dnes je situace taková, že po odtěžení sloje se tyto vlivy již projevují, ale 
společnost OKD, a.s. je neuznává a uvádí, že škody jsou způsobeny z jiného důvodu. Údajně hodně prší, což se 
projevuje rozmáčeným povrchem, nivou řeky Olše nebo je příčina ve špatně postavených stavbách (např. ve 
spěchu). Dále poukázal na to, že na vypracování znaleckých posudků si OKD, a.s. najímá znalce v důchodovém 
věku, kterým nic nehrozí. Znalci uvádí jako možnou příčinu vlivy nivy řeky Olše, které jsou však dle jeho názoru 
způsobené hornickou činností v 11. kře, čímž následně vznikají nezpevněné plochy. Dochází k poklesu kotliny a 
terénu, který je následně zaplavován vodou. Vysvětlil, že niva je tvořena nezpevněnými sedimenty, kterou tvoří štěrk 
a písek. Jak je i známo, ve Starém Městě je vysoká hladina vody. Tím následně dochází k uvolnění a k poklesu 
terénu. Už při projednávání EIA na OPF Karviná hovořil občan ze Starého Města, který tam má postavený dům, že 
pozoruje mezi bohumínskou silnicí a řekou Olší, jak by tento terén postupně ujížděl. Na to mohou mít právě vliv nivy 
řeky Olše. Znalci však vypočítávají vlivy na povrch z hlediska poklesu, na které jsou stanoveny metody. Jedná se 
však pouze o teoretický výpočet. Skutečný pokles mohou prokázat nivelační měření. Dále mezi řekou 0lší a 
průmyslovou zónou se nachází velká tektonická porucha, které je vodorovně široká cca 70 m. I zde může dojít ke 
zkresleným výpočtům vlivů na povrch. Navrhl, aby zastupitelstvo neschválilo tuto dohodu a město nechalo 
vypracovat znalecký posudek odbornou znaleckou organizací, který by jasně prokázal, jaké budou důlní vlivy z 
plánované hornické činnosti OKD, a.s. ve Starém Městě. Zda dojde plánovanou těžbou na základě uzavření Dohody 
č. 1/2016 k narušení nemovitostí občanů města a majetku firem na Novém Poli. Dodal, že to narušuje také činnost 
na Novém Poli s tím, že některé se rozhodli zde svou činnost již nerozšiřovat. Raději firma Mőlnlycke odešla na 
novou průmyslovou zónu do Havířova. Dodal, že dříve byla povolena těžba jen po hranici řeky Olše, dnes chce 
OKD, a.s. již těžit pod zástavbou ve Starém Městě. Zajímalo ho, co bude chtít OKD po městě později. Pokud se k 
tomu takto bude přistupovat, byl zvědavý, jak bude Karviná vypadat za 10 až 20 let. Měla by být dána jasná hranice, 
kterou by OKD, a.s. nesmělo překročit. Dnes si nikdo nemůže být jistý, co se s daným územím bude do budoucna 
dít. Přispívá k tomu i horní zákon z roku 1988, který dosud nebyl novelizován. 
Ing. J. Wolf - k vystoupení pana Drába uvedl, že s firmou Mőlnlycke to bylo zcela jinak, k rozšíření své činnosti na 
Novém Poli měli již málo prostoru, proto svou firmu rozšiřují na průmyslové zóně v Havířově. 
Ing. P. Hadrava, Ph.D. - provozní ředitel OKD, a.s. - potvrdil, že firma Mőlnlycke měla problém prostorový, proto 
odešla do Havířova. Z vystoupení pana Drába nabil dojmu, že zpochybňuje rozhodnutí ministerstva ŽP, báňského 
úřadu, soudu, rozhodnutí, které provedlo ZM i veškeré schválené dohody. Vysvětlil, že hornictví nefunguje tak, že 
dnes se nějak rozhodnou a hned budou těžit. Schválená EIA je platná do roku 2023. Respektuje to, že nechtějí 
ovlivnit průmyslovou zónu. Nebyl si vědom toho, že by byl soudní znalec v důchodovém věku o něco horší, než 
mladý. Jeho rozhodnutí je platné. Schválení „Dohody č. 1Q/2016“ je pro ně důležité. Pokud chtějí zahájit nějakou 
hornickou činnost, musí nejdříve požádat báňský úřad o to, aby jim odsouhlasil, že mohou razit, tedy schválit 
průzkum a přípravu hornické činnosti. Tak teprve zjistí, zda tam je to, co si naplánovali. Pokud tam budou jiné 
nosnosti, budou ve zcela jiné situaci. Razit by chtěli začat příští rok a následně v roce 2018 tam zahájit svou 
hornickou činnost. Následně pak musí požádat báňský úřad o povolení rubání. Pohybovat se však musí v rámci 
schválené IEA s tím, že nepředpokládají, že by těžbou jakkoliv narušili průmyslovou zónu. V současné době v 10. 
kře žádná důlní činnost neprobíhá. V 11. kře momentálně těží v 26. sloji dle schválené dohody. Protože tam 
neprobíhá žádná hornická činnost, měl za to, že se tam nemohou projevovat důlní škody.
p. M. Heisigová - občanka města - navázala na vystoupení pana Drába s tím, že nikdo nezpochybňoval 
schválenou EIA, jak o tom hovořil provozní ředitel OKD, a.s. Pan Dráb pouze sdělil, že již dnes plánuje OKD důlní 
činnost mimo rozsah EIA, což byl velký rozdíl, protože EIA byla schválena v určitých lokalitách. Jako spolek se 
zúčastňují všech řízení a jednání na rozdíl od města Karviné. Navrhované přípravy ražeb v porubech se liší od toho, 
co je pak schváleno v EIA. Liší se např. tím, že navrhovaný porub je uskočen k průmyslové zóně, z čehož logicky 
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vyplývá, že i ty poklesové vlivy budou uskočené. Podle letitých zkušeností pana Drába to lze matematicky vypočítat, 
neboť v tomto oboru na OKD, a.s. pracoval jako geomechanik. Připojila se také k návrhu pana Drába, aby 
zastupitelstvo neschválilo tuto dohodu a město nechalo vypracovat znalecký posudek odbornou znaleckou 
organizací, aby bylo jasné, jak to bude vypadat ve skutečnosti. Výpočtem bylo zjištěno, že linie bude protínat 
polovinu haly firmy Mőlnlycke. Dodala, že jim jde o to, aby OKD svou hornickou činnost směřovalo nebo provádělo 
tak, jak bylo schváleno v EIA. Protože dnes je známo, že tomu tak nebylo, požádala vedení města Karviné, aby tyto 
skutečnosti prověřilo, neboť ražby má již OKD schváleny. Přestože se odvolali k báňskému úřadu, určitě to nebude 
nic platné. V dohodě bylo také uvedeno, že město Karviná souhlasí s hornickou činností dle EIA, ale dnes OKD, a.s. 
předkládá, že chce těžit v 11. kře 34. sloj a v 10. kře 24. sloj. Zajímalo jí, proč se netěží sloje na tím. Pro 16. a 17. 
sloj jsou vydaná povolení k hornické činnosti. OKD, a.s. těží tedy to, co je pro ně ekonomicky výhodné. Pro město 
Karviná však neviděla jediné plus vyplývající z této dohody. Město Karviná má zajištěny finanční prostředky od OKD, 
a.s. do roku 2020 z již uzavřené dohody č. 1/2010. Novou dohodu však potřebuje podepsat OKD, a.s. Zajímalo jí, z 
čeho společnost OKD vycházela, když předávala podkladové materiiály pro zpracování EIA. Dnes neví, kde budou 
těžit. Měla za to, že musí vědět, jak to pod oblastí Starého Města vypadá s tím, že mají také povolený průzkum v 10. 
kře, který rovněž neprovádí. Zeptala se, co Dohoda č. 1/2016 přinese městu Karviná. Nikdo neví, zda přinese 
zachování pracovních míst místních obyvatel nebo bude OKD raději zaměstnávat agenturní zaměstnance, kteří jsou 
pro ně ekonomicky výhodnější. Město Karviná nemůže ovlivnit, koho OKD, a.s. propustí a koho ne. Dále jí zajímalo, 
proč město Karviná nemá zájem o to, kde bude OKD, a.s. těžit. Dodala, že důležitá správní řízení vedení města 
nenavštěvuje a dokonce k nim ani nevydalo stanovisko. Tím, že to ze zákona není nutné, není to tedy jeho 
povinností, ale protože jsme hornické město, těžba se nás všech dotýká. Nebylo jí jasné, proč město Karviná 
nevydalo stanovisko k ražbám v 11. kře, 34 sloji. Proč město netrvá na tom, aby OKD, a.s. při těžbě postupovalo 
podle schválené EIA. Měla za to, že se jedná o porušování horního zákona. Chtěla proto slyšet od rady města, co 
městu Karviná podpis této dohody přinese, nikoliv co přinese OKD, a.s. 
Ing. Pavel Hadrava, Ph.D. - provozní ředitel OKD, a.s. - řekl, že v současné době zaměstnává OKD, a.s. cca 9.5 
tis. zaměstnanců s tím, že pro zaměstnanost udělají vše, aby je zaměstnávali i nadále. Studie EIA se začala 
vyřizovat v roce 2013, ale od té doby již uplynulo mnoho času. Byl proveden průzkum, při kterém zjistili nové 
skutečnosti. V této době se bude dokopávat 26. sloj, je připravována 28. sloj s tím, že pak přejdou do 34. sloje. Na 
povrch nebudou vlivy nijak větší. Geologie v dole však funguje zcela jiným způsobem, než byly provedeny výpočty 
panem Drábem. Pokud nevyrazí chodby, pár provedených vrtů jim nic neřekne. To, co bylo stanoveno v EIA, OKD, 
a.s. dodrží s tím, že běží normální schvalovací procesy, kdy musí předkládat i ovlivnění povrchu. V současné době 
je průzkum zastaven proto, že OKD, a.s. má prioritnější ražby. Musí být připraveni na nové lokality. Předpokládali, že 
v 10. kře budou kopat již v roce 2017. V tuto chvíli to tak nebude, možná se tam těžba přesune do roku 2018. Musí 
těžit tak, aby byli schopni zákazníkům dodávat uhlí v trvale dobré kvalitě a v požadovaném množství. Proto byli 
nuceni ražby posunout na jinou dobu. Jakmile získají povolení, přestěhují těžbu zpět. V hornictví nelze uvažovat půl 
roku dopředu, ale i 10 let, ale i přesto se to někdy ještě změní. 
p. Silvia Škulavíková - občanka města - protože se jí řada věcí, které zde vznikají nebo se vyvíjí, nelíbily, vyjádřila 
se k tomu ve svém vystoupení. Poděkovala OKD, a.s. i městu Karviná za zpustošení historické části Karviné-Doly s 
tím, že od Orlové až po Staré Město je to území nikoho. Město Karviná bylo vždy u schvalování „Dohod“ s OKD, 
a.s., ale pouze výhodných pro OKD, a.s.. Tím se dostalo město Karviná tam, kde je. Mladou generaci vypudili z 
města z důvodu špatných vyhlídek do budoucna. OKD, a.s. poděkovala za příkoří, které bylo způsobeno jejim 
obyvatelům. Přispěli k likvidaci 1/4 Starého Města, ke které docházelo postupně od roku 1980. Lidé se museli z této 
části města vystěhovat a za tzv. almužny, které za své domy dostali, si nebyli schopni postavit nové domy. Od roku 
2011, kdy město Karviná rozhodlo o těžbě pod Starým Městem, se tam projevuje vandalismus a rabování v 
opuštěných vykoupených domech. Tato lokalita je bez obchodu a restaurace. Přitom to byla krásná lokalita, která 
mohla sloužit k bydlení, k výstavbě nových rodinných domků nebo k rekreaci. Jedinou dobrou věcí, kterou město 
Karviná udělalo, bylo to, že přispělo k vybudování nové průmyslové zóny Nové Pole, kdy byl primátorem pan Petráš. 
Ale i tuto zónu chtělo město postupně zlikvidovat. Nikdo neví, jak to nakonec dopadne, když se začne pod Starým 
Městem těžit. Neustálé otřesy nakonec vyženou i podnikatele z této průmyslové zóny. Měla za to, že jednou nám 
naši vnuci a pravnuci poděkují za to, jak se o Karvinou vedení města staralo a že jí svými rozhodnutími dostalo tam, 
kde je.
Ing. Pavel Hadrava, Ph.D. - provozní ředitel OKD, a.s. - dodal, že průmyslová zóna Nové Pole je v dobývacím 
prostoru Dolu ČSA.
Ing. J. Wolf - pro mladší generaci, která byla přítomna na ZM, podal pro upřesnění něco z historie. Průmyslová 
zóna Nové Pole se začala budovat za primátora pana Kuznika. Když bylo schvalováno dolování pod městskými 
částmi Karviná-Doly, Darkov a dalšími, město Karviná z toho za 20 let nemělo žádný přínos, pouze to, že dle 
horního zákona dostávalo příspěvek za vydobytý nerost. Nemůžeme také za to, že na tomto území někdo nalezl 
uhlí, které se zde těží. Dnes je zde nějaký dobývací prostor, který se těží dle zákonných podmínek. Dříve ho 
schvalovali městší zastupitelé, kteří zde v danou dobu byli s tím, že to bylo dáno státní politikou. Dnes je stále 
řešeno, kdy by mělo OKD, a.s. skončit, zda v roce 2017, 2020 nebo 2023. Občané Starého Město chtějí, aby OKD 
skončilo svou činnost a měli klid. Otázkou je, jak se zachová vláda, MS kraj. Všichni ví, že zásoby uhlí zde nebudou 
do nekonečna. Region se musí začat postupně měnit tak, aby do města přišli nový investoři. Průmyslová zóna Nové 
Pole je téměř zaplněna, v plánu je již delší dobu vybudování nové zóny Nad Barborou. Měl za to, že tento region 
potřebuje silného investora, který jednou OKD, a.s. nahradí. Dosud však nejsou připraveny tak velké prostory, kde 
by takový investor mohl začat podnikat. Proto by měl být útlum těžby postupný. Cíl města je jasný. Město Karviná 
chce, aby OKD nadále zaměstnávalo lidi našeho města a právě k tomu potřebuje OKD, a.s. uzavřít uvedenou 
dohodu s městem i na další období, kdy bude platit nová EIA pro rozšíření těžby. Město Karviná podporuje 
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reorganizaci i smysluplné a ekonomicky únosné zachování těžby na Karvinsku. Dohoda s OKD, a.s. městu Karviné 
navíc zaručuje roční příjem ve výši 38 milionů korun. Město peníze využívá na spolufinancování investic. Letos 
zatím město tento příspěvek nedostalo, OKD ale přislíbilo, že peníze uhradí ve stanoveném termínu. Na úhradu 
příspěvku se váže i platnost nové dohody. Současný problém OKD, a.s. je především vlastnický s tím, že tato 
společnost dnes mohla vypadat zcela jinak, neřešila by se insolvence, restrukturalizace apod. Útlum hornictví by byl 
pozvolný a o Karviné i OKD, a.s. by se nehovořilo tak negativním způsobem. Na závěr poděkoval Ing. Hadravovi, 
Ph.D., provoznímu řediteli OKD, a.s. za jeho vystoupení a podané aktuální informace.
Ing. O. Brdíčko - doporučil hlasovat o jeho protinávrhu - schválení Dohody č. 1/2016 odložit a znovu jí 
předložit ke schválení novému zastupitelstvu města v roce 2018 po volbách.
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze již nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o protinávrhu Ing. Brdíčka.

HLASOVÁNÍ : č. 5
PRO : 11
PROTI : 12
ZDRŽEL SE : 11 usnesení č.          
Návrh nebyl schválen.

                 
Ing. Wolf - protože protinávrh nebyl schválen, nechal hlasovat o původním návrhu usnesení bodu programu č. 
1.

HLASOVÁNÍ : č. 6
PRO : 23
PROTI : 8
ZDRŽEL SE : 2 usnesení č. 482
Návrh byl schválen.

2)   Nabídka na odkoupení pohledávky za společností OKD, a.s.
Ing. Wolf - řekl, že předkladatelem materiálu byl Odbor rozvoje s tím, že město obdrželo od společnosti Arca Capital 
Bohemia, a.s. nabídku na odkoupení pohledávky za společností OKD, a.s. Současně nabídla společnost možnost 
zastupování statutárního města Karviná při jednání s insolvenčním správcem. Po projednání návrhu rada města 
doporučuje zastupitelstvu města nevyužít nabídku uvedené společnosti. K předloženému návrhu otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 2.

HLASOVÁNÍ : č. 7
PRO : 34
PROTI : 1
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 483
Návrh byl schválen.

3)   Vyřízení interpelací členů ZM přednesených na zasedání ZM Karviné konaném dne 01.11.2016
Ing. J. Wolf - zeptal se, zda jsou k vyřízení interpelací dotazy nebo připomínky.

D i s k u z e :

Ing. O. Brdíčko - měl připomínku k interpelaci týkající se opravy chodníku podél ul. Nádražní. Požádal vedoucí OM, 
aby mu byla na základě zaslané odpovědi z OSŽP na tuto interpelaci podána písemná zpráva do datové schránky, 
jak Odbor majetkový, jako vlastník místních komunikací, a v jakém termínu provede udržovací práce na 
předmětném chodníku, tj. jakým způsobem bude výše uvedený závadný stav odstraněn.
Ing. J. Wolf - řekl, že na interpelaci bude odpovězeno písemně.
p. A. Barák - vyjádřil nespokojenost s odpovědí na interpelaci týkající se požadavku na pořizování videozáznamu ze 
zasedání ZM s tím, že o jeho nepořizování bylo rozhodnuto na poradě vedení. Požádal, aby na příští zasedání ZM 
byl připraven materiál, neboť se domníval, že by o tomto návrhu měli rozhodnout hlasováním všichni zastupitelé 
města.
Ing. J. Wolf - sdělil, že pokud by o tom mělo rozhodnout zastupitelstvo města, bude na příští zasedání ZM připraven 
v tomto duchu písemný materiál.
Mgr. I. Hudzietzová - požádala o doplnění odpovědí na tyto interpelace:
1. Rozhodnutí RM ze dne 19.10.2016 - požádala o doplnění odpovědi, proč nebylo snížení nájmu uvedenému 
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nájemci restaurace v budově Radnice provedeno dodatkem ke stávající smlouvě a zda nově uzavřená smlouva 
bude již na dobu neurčitou, i když nájemci žádali o snížení nájmu jen o tři roky.
Ing. J. Wolf - řekl, že na interpelaci bude odpovězeno písemně.
2. Rozhodnutí RM ze dne 05.10.2016 - požádala, zda by informace o tom, že si i ostatní sportovní oddíly nebo 
kluby mají možnost požádat o snížení nájmu za pronájem sportovišť na 20,-- Kč radu města, mohla být zveřejněna 
na internetových stránkách města.
Ing. J. Wolf - řekl, že je to možné s tím, že na webových stránkách města je zveřejněn i sazebník za pronájem 
jednotlivých sportovišť. Požadovanou informaci zveřejní odbor, který má tuto problematiku ve své kompetenci.
Protože další dotazy ani připomínky nebyly k interpelacím předloženy, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu 
programu č. 3.

HLASOVÁNÍ : č. 8
PRO : 35
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 484
Návrh byl schválen.

4)   Termíny konání schůzí RM a zasedání ZM na rok 2017
Ing. J. Wolf - uvedl, že předkladatelem materiálu byl Odbor organizační. Zastupitelstvu města jsou předloženy na 
vědomí schválené termíny konání schůzí Rady města Karviné a návrh na schválení termínů konání zasedání 
zastupitelstva města na rok 2017 s tím, že návrh na konání hodiny zasedání byl připraven na základě požadavku 
zastupitele pana Baráka variantě, a to v 08:00 hod. nebo v 15:00 hod. Rada města doporučila stanovit začátek 
zasedání ZM na 08:00 hod. K předloženému návrhu otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

p. A. Barák - požádal o provedení kontroly termínů konání RM a ZM s termíny konání RM a ZM MS kraje, a to zda 
nedojde k jejich kolizi. Pokud ano, požádal o provedení změny konání ZM, neboť zástupci ANO jsou členy ZM MS 
kraje. Dále předal vedení města „Petici za přesun konání jednání ZM do odpoledních hodin (se začátkem v 15:00 
hod.) a také na pořizování videozáznamu z jednání ZM.“ Dodal, že petice obsahuje 31 petičních archů s 733 
podpisy. Protože není uchováván ani zvukový záznam z jednání ZM, po ověření zápisu je likvidován, byl vznesen 
požadavek na pořizování videozáznamu ze zasedání, který by byl umísťován společně se zápisem na webových 
stránkách města. Pokud se zasedání ZM konají od 08.00 hod., průměrný pracující občan nemá možnost být 
přítomen, musel by si kvůli tomu vzít dovolenou. Vzhledem k tomu, že zastupitelé rozhodují o skutečnostech, které 
ovlivňují život občanů města, byla jimi sepsána tato petice
Ing. J. Wolf - řekl, že petici bere vedení města na vědomí, bude řešena v pracovním pořádku s tím, že na příští 
zasedání ZM bude předložen materiál na základě předložených požadavků v petici.
p. M. Heisigová - občanka města - také se připojila k tomuto návrhu a k podané petici za přesun konání jednání 
ZM do odpoledních hodin se začátkem v 15:00 hod. 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo další nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu 
č. 2, který doporučila rada města, a to konání zasedání ZM od 08.00 hod.

HLASOVÁNÍ : č. 9
PRO : 23
PROTI : 10
ZDRŽEL SE : 2 usnesení č. 485
Návrh byl schválen.

5)   Plány práce výborů Zastupitelstva města Karviné na rok 2017
Ing. J. Wolf - řekl, že předkladatelem materiálu byl Odbor organizační. Plány práce výborů Zastupitelstva města 
Karviné na rok 2017 byly zpracovány z podkladů zaslaných jednotlivými předsedy výborů. K předloženým plánům 
otevřel diskuzi. 

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 5.

HLASOVÁNÍ : č. 10
PRO : 35
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 486
Návrh byl schválen.
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6)   Stanovení pro rok 2017 náhrady výdělku ušlého v souvislosti s výkonem funkce členům ZM Karviné, 
kteří nejsou pro výkon funkce dlouhodobě uvolněni
Ing. J. Wolf - sdělil, že předkladatelem materiálu byl Odbor organizační. Rada města projednala návrh a doporučila 
zastupitelstvu města stanovit pro rok 2017 náhradu ve výši 150,-- Kč/hod. Ta bude poskytována zastupitelům města 
na základě podané žádosti, která byla přílohou materiálu. Dodal, že žádost mohou odevzdat na dnešním zasedání 
ZM nebo nejpozději počátkem nového kalendářního roku na Odbor organizační, oddělení kanceláře primátora. K 
předloženému návrhu otevřel diskuzi. 

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 6.

HLASOVÁNÍ : č. 11
PRO : 35
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 487
Návrh byl schválen.

7)   Změna OZV č. 5/2015 o místním poplatku za provoz systému shromažďování, s běru, přepravy, třídění, 
využívání a odstraňování komunálních odpadů
Ing. J. Wolf - řekl, že předkladatelem materiálu byl Odbor organizační. V OZV dochází ke změně v čl. 4, bodě 4.2, 
který stanoví rozúčtování nákladů na sběr a svoz netříděného komunálního odpadu na osobu podle skutečných 
nákladů obce předchozího kalendářního roku. Změna byla zapracována do přílohy č. 1 k usnesení. OZV nabude 
účinnost od 01.01.2017. K předloženému návrhu otevřel diskuzi. 

D i s k u z e :
Mgr. I. Hudzietzová - vznesla dotaz, zda jsou děti v dětském domově osvobozeny od tohoto poplatku a do jakého 
věku.
Ïng. R. Piatková, MPA - uvedla, že jsou osvobozeny od poplatku do věku 18 let.
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo další nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu 
č. 7.

HLASOVÁNÍ : č. 12
PRO : 35
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 488
Návrh byl schválen.

8)   OZV o stanovení závazných podmínek pro pořádání, průběhu a ukončení veřejnosti přístupných 
sportovních a kulturních podniků, včetně tanečních zábav a diskoték v rozsahu nezbytném k zajištění 
veřejného pořádku
Ing. J. Wolf - sdělil, že pPředkladatelem materiálu byl Odbor organizační. Navrhovaná vyhláška ruší Obecně 
závaznou vyhlášku č. 6/2003 o pořádání veřejnosti přístupných sportovních a kulturních podniků s tím, že k vydání 
nové vyhlášky dochází v souvislosti se změnou zákona č. 200/1990 Sb., o přestupcích, a to § 47 odst. 3. Nově musí 
být veřejnosti přístupné podniky konané v době mimo dobu nočního klidu uvedeny v textu vyhlášky. Nově byla do 
vyhlášky vložena problematika buskingu nebo oznamovací povinnost pro pořadatele veřejnosti přístupných podniků. 
Jednotlivé změny byly zapracovány do přílohy č. 1 k usnesení. OZV nabude účinnosti od 01.01.2017. K 
předloženému návrhu otevřel diskuzi. 

D i s k u z e :

Ing. O. Brdíčko - vyjádřil se k navazujícímu tématu, který bude projednávat rada města, a to nařízení, kterým se 
vydává tržní řád, kde v článku 6, bod 6.2. stanoví provozní dobu restauračních předzahrádek v letním období s tím, 
že je zvažován provoz těchto zařízení do 23.00 hod. Z běžného života však je mnoho připomínek občanů na provoz 
těchto předzahrádek. Domníval se proto, aby tato záležitost byla projednána nejen v radě, ale i v zastupitelstvu 
města. Zastupitele by návrh buď vzali na vědomí, nebo schválili či nechali v původně schváleném rozsahu do 22.00 
hod. 
Ing. J. Wolf - řekl, že v současné době se pouze zvažuje tato možnost, tedy že by v prázdninových měsících byla 
provozní doba předzahrádek prodloužena. Město eviduje taky řadu stížnosti od občanů, že v době, kdy je teplo, že si 
na této předzahrádce nemůžou posedět se svými přáteli a pobabit se. Není také vhodné lidi ve městě neustále 
svazovat nějakými vyhláškami nebo nařízeními. Rozuměl také tomu, že nešťastným řešením je, když jsou některé 
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tyto předzahrádky postaveny mezi panelovými domy na sídlištích, večer tam někdo hraje např. na kytaru, povídá si, 
což se mezi těmito domy rozléhá. Je však taky spousta restaurací, které mají své předzahrádky situované zcela 
jinak. Město dosud hledá nejlepší možné řešení této věci s tím, že dosud nepadlo žádné rozhodnutí. Dodal, že je to 
v kompetenci rady města, která nějak rozhodne.
Protože další dotazy ani připomínky nebyly předloženy, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 8.

HLASOVÁNÍ : č. 13
PRO : 35
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 489
Návrh byl schválen.

9)   Zásady pro udělování ocenění a poskytování záštity statutárním městem Karviná
Ing. J. Wolf - uvedl, že předkladatelem materiálu byl Odbor organizační. Vydání nových Zásad sjednotí 
problematiku ocenění ve městě do jednoho předpisu. Nově bude řešena problematika udělování záštit nad akcemi, 
jejichž cíle budou v souladu se zájmy města, či významně přispějí k rozvoji nebo zvýšení prestiže města. Bude 
možno žádat o poskytnutí záštity města, primátora či náměstka primátora. K předloženému návrhu otevřel diskuzi. 

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 9.

HLASOVÁNÍ : č. 14
PRO : 35
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 490
Návrh byl schválen.

10)   Poskytnutí členských příspěvků sdružením/spolkům, ve kterých je statutární město Karviná členem
Ing. J. Wolf - sdělil, že předkladatelem materiálu byl Odbor organizační. Jedná se o poskytnutí členských příspěvků 
sdružením a spolkům pro rok 2017, uvedených v návrhu na usnesení, ve kterých je statutární město Karviná 
členem. K předloženému návrhu otevřel diskuzi. 

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 10.

HLASOVÁNÍ : č. 15
PRO : 35
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 491
Návrh byl schválen.

        Doplnění programu č. 2 - Zásady o podmínkách tvorby a používání sociálního fondu
Ing. J. Wolf - řekl, že předkladatelem materiálu byl Odbor organizační. Zásady o podmínkách tvorby a používání 
sociálního fondu zaměstnanců statutárního města Karviné v pracovním poměru a uvolněných členů Zastupitelstva 
města Karviné byly zapracovány do přílohy č. 1 k usnesení. Text současných „Zásad“ byl aktualizován v souladu s 
platnou legislativou. K předloženému návrhu otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu doplnění 
programu č. 2.

HLASOVÁNÍ : č. 16
PRO : 35
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 492
Návrh byl schválen.
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        Doplnění programu č. 1 - Zásady o podmínkách tvorby a používání sociálního fondu zaměstnanců 
statutárního města Karviné zařazených do Městské policie Karviná
Ing. J. Wolf - uvedl, že předkladatelem materiálu byla Městská policie Karviná. Jednotlivé výdaje sociálního fondu 
ve prospěch zaměstnanců Městské policie Karviná byly konkrétně specifikovány v „Zásadách“ s tím, že v „Kolektivní 
smlouvě“ zůstávají ustanovení týkající se podmínek čerpání a výše jednotlivých výdajů fondu. K předloženému 
návrhu otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu doplnění 
programu č. 1.

HLASOVÁNÍ : č. 17
PRO : 35
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 493
Návrh byl schválen.

11)   Mezitímní účetní závěrka statutárního města Karviné k 30.09.2016
Ing. J. Wolf - řekl, že předkladatelem materiálu byl Odbor ekonomický, který v průběhu účetního období předkládá 
zastupitelstvu města podklady pro schvalování účetní závěrky ve formě mezitímních účetních závěrek a interní 
auditor informativní zprávu o provedených kontrolních zjištěních z provedených auditů a kontrol za uvedené období. 
K předložené zprávě otevřel diskuzi. 

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 11.

HLASOVÁNÍ : č. 18
PRO : 35
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 494
Návrh byl schválen.

12)   Plnění rozpočtu statutárního města Karviné za I. - III. čtvrtletí 2016
Ing. J. Wolf - sdělil, že předkladatelem materiálu byl Odbor ekonomický. Zpráva byla podrobně zpracována v 
přiložené příloze č. 1 k usnesení, ke které otevřel diskuzi. 

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 12.

HLASOVÁNÍ : č. 19
PRO : 35
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 495
Návrh byl schválen.

13)   Návrh rozppočtu statutárního města Karviné na rok 2017
Ing. J. Wolf - řekl, že předkladatelem materiálu byl Odbor ekonomický. O krátké úvodní slovo, doplněné prezentací, 
požádal vedoucí Odboru ekonomického - Ing. Romanu Piatkovou, MPA, které předal slovo.
Ing. R. Piatková, MPA - krátce uvedla návrh rozpočtu města na rok 2017 dle písemně přiložené prezentace. Návrh 
rozpočtu byl doporučen ke schválení Radou města Karviné, který projednala na své schůzi konané dne 16.11.2016 
a Finančním výborem konaným dne 05.12.2016. Zveřejněn byl na úřední desce od 16. listopadu 2016. Příjmy 
rozpočtu v roce 2017 budou ve výši 839 106 300,00 Kč, saldo ve výši 38 152 803,00 Kč a splátka úvěru bude činit v 
roce 2017 36 065 576,00 Kč. Výdaje města budou ve výši 800 953 497,00 Kč. Strukturu zdrojů tvoří: příjmy (daňové, 
nedaňové, kapitálové) ve výši 795 337 000 Kč, což tvoří 95 % a dotace ve výši 43 769 300 Kč, což je 5%. Strukturu 
výdajů tvoří: z 86 % běžné výdaje ve výši 719 713 497 Kč, 10 % kapitálové výdaje ve výši 81 240 000 Kč a 4 % 
splátky úvěrů ve výši 36 065 576 Kč. Na případné dotazy byla připravena odpovídat.
Ing. J. Wolf - poděkoval za uvedení materiálu s tím, že podal doplňující informace o přípravě rozklikávacího 
rozpočtu. Záměr byl připravován postupně s tím, že se objevila informace, že by na tento systém mohlo město 
získat dotaci. Nakonec dotační titul nebyl vyhlášen. Na základě těchto skutečností byl objednán program na tento 
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klikací rozpočet. O upřesnění údajů požádal vedoucí Odboru organizačního, které předal slovo.
JUDr. O. Guziurová, MPA - dodala, že předpoklad dodání systému je na přelomu měsíců leden a únor 2017 tak, 
aby klikací rozpočet mohl být na webových stránkách města zveřejněn do konce února 2017.
Ing. J. Wolf - k předloženému návrhu otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. O. Brdíčko - zeptal se, jaké akce z rozpočtu města jsou plánovány ve vztahu k veřejnosti.
Ing. J. Wolf - řekl, že největší položka je navrhována pro platbu regionální TV Polár.
Ing. O. Brdíčko - dále vznesl dotaz na stavební úpravy ulice tř. Osvobození, a to v jakém rozsahu se tato 
komunikace bude upravovat, zda se týká pouze opravy asfaltového povrchu komunikace nebo také úpravy zeleně, 
výstavby zálivů pro autobusy apod..
Ing. J. Wolf - uvedená položka projde ještě diskuzí. Z územního hlediska se počítá s rozšířením parkovacích míst 
na této hlavní třídě. Vše bude ještě řešeno s projektantem, policií a dopravním inspektorátem.
Ing. O. Brdíčko - následně požádal o zaslání závěrečného projektu nebo situačního řešení tohoto prostoru. Další 
dotaz měl k revitalizaci Zámku Fryštát. Co se skrývá za uvedenou položkou ve výši 2,5 mil. Kč.
Ing. J. Wolf - řekl, že se jedná o finanční prostředky na rekonstrukci zámku, který se začíná rozjíždět. Je 
připravována sanace zámku, a to dolního rohu ve směru do parku. Peníze jsou určeny na přípravu projektové 
dokumentace, případně na hydrogeologický průzkum apod.
Mgr. I. Hudzietzová - vyjádřila se k příspěvku na sport a to, zda dle zákona č. 250/2000 Sb. město sponzoruje sport 
mládeže nebo i dospělých.
Ing. J. Wolf - řekl, že záleží na tom, jak je dotační smlouva sepsaná.
Mgr. I. Hudzietzová - v tomto případě požádala o vyjmutí návrhu příspěvku města na sport, a to částky ve výši 8 
mil. Kč Městskému fotbalovému klubu Karviná, a.s. Uvedla, že se jedná o společnost, která má své finanční 
prostředky i zdroje. Na internetu lze dohledat souhrn finančních prostředků, tedy výnosy, příjmy, zisk s tím, že 
poukázala na konkrétní údaje z roku 2014. Domnívala se, že by město nemělo akciovou společnost dále 
podporovat, ale pouze neziskové organizace. 
Ing. J. Wolf - řekl, že o protinávrhu Mgr. Hudzietzové nechá následně hlasováno s tím, že doporučila tyto finanční 
prostředky dát do rezervy.
p. V. Vantuchová - občanka města - přestože již bylo uvedeno, že tzv. klikací rozpočet bude funkční na webových 
stránkách cca od února 2017, zeptala se, zda bude možné všechny položky u jednotlivých odborů rozklíčovat.
Ing. J. Wolf - řekl, že tomu tak bude. Všechny částky, které bude možné dále rozklíčit, budou takto dohledatelné.
p. V. Vantuchová - občanka města - po prostudování rozpočtu na rok 2017 konstatovala, že některé položky jsou 
zde uváděny stále s tím, že navázala na vystoupení Mgr. Hudzietzové. Sportovních organizací město sponzoruje 
více, u kterých je rozpočet většinou ve stejné výši, jako v letech předcházejících. U Městského fotbalového klubu 
Karviná byla uvedena částka ve výši 8 mil. Kč, tedy došlo k navýšení o 3,5 mil. Kč. Uvedla, že občany města zajímá, 
kam a na co tyto peníze půjdou s tím, že z uvedeného členění by to mělo být jasné. Přestože to bylo v loňském roce 
na zastupitelstvu města přislíbeno, opět to takto uvedeno nebylo. Nikde nenašla zmínku, že by o tom vedení města 
jednalo nebo uvažovalo. Protože je členkou klubu včelařů a občas i oni žádají město o dotaci na svou činnost, musí 
k žádosti přesně dokládat, na co dotací požadují. V letošním roce však dotaci nedostali. 
Ing. J. Wolf - sdělil, že u sportovních, kulturních a sociálních organizací musí být v rámci podané žádosti o dotaci 
uvedeno, na jaké činnosti, služby a v jaké výši je dotace požadována. Dodal, že některé položky na konkrétní akce 
nebo např. na vybavení, nákup sportovních potřeb nebude možné rozklikávat.
p. V. Vantuchová - občanka města - v tomto případě požádala, aby na webových stránkách města byl zveřejněn 
klikací rozpočet města tak, aby měl občan přehled, na co budou peníze daného odboru a konkrétně uvedené 
položky použity. Dále zveřejnit také odkaz, kde bude možné na těchto stránkách dané informace nalézt.
Ing. J. Wolf - dodal, že v únoru 2017, po uvedení klikacího rozpočtu do provozu, mohou být následně tyto 
požadavky upřesněny nebo doladěny.
p. V. Vantuchová - občanka města - dále se zeptala, proč má město dva fotbalové kluby uvedené pod různými IČ 
s tím, že na každý klub byla navržena dotace. Měla za to, že podílníkem těchto klubů není určitě město Karviná. 
Pokud ano, zajímalo jí, kolika procenty je v těchto klubech město Karviná zastoupeno. Přestože se jedná o 
soukromou organizaci, dostává jednu z nejvyšších dotací. Připojila se k návrhu Mgr. Hudzietzová, aby byla částka 
ve výši 8 mil. Kč vyloučena z rozpočtu města na rok 2017, protože tento klub má své příjmy. Také Fond primátora 
sponzoruje různé zájmové organizace města, s čímž souhlasila, protože tyto činnosti by měly být podporovány. 
Navrhla proto, aby tato částka přešla do Fondu primátora města. Byla by pak větší šance pro organizace nebo 
spolky dotaci získat. Dále se vyjádřila k rozčlenění dotací jednotlivým dopravcům ve městě Karviná, co vše 
zahrnuje. 
Ing. J. Wolf - řekl, že zahrnuje totéž, co v letech předcházejících s tím, že částka byla navýšena z důvodu 
rozhodnutí vlády o navýšení příspěvků na mzdy dopravcům. Pouze u řidičů v Karviné to představuje navýšení 
dotace o 4 mil. Kč. Tuto záležitost bude dále město řešit na úrovni kraje, který by měl městům tyto finanční 
prostředky kompenzovat.
p. V. Vantuchová - občanka města - dále vznesla dotaz týkající se zóny Vagónka. Bylo řečeno, že peníze budou 
vyčleněny pouze na její údržbu, tedy na sekání trávy s tím, že v letošním roce byla tráva posečena 2 x. Proč byla 
tedy pro rok 2017 navrhována částka cca 6,5 mil. Kč. Co tam má město v úmyslu v příštím roce dělat. Dále se 
vyjádřila ke kotlíkovým dotacím. Na webových stránkách města si prostudovala firmy, které kotle dodávají. Zaujalo 
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jí, že 50 % jich je na hnědé uhlí. Zeptala se, zda město konkrétně ví, na co občanům přispívá, zda na tepelné 
čerpadlo nebo na jaký způsob vytápění. V dalším příspěvku navázala na vystoupení Ing. Brdíčka, který hovořil o 
rekonstrukci ulice tř.17. listopadu s tím, že chtěl vidět tento projekt. Zeptala se, zda bude projekt umístěn na 
webových stránkách města. Vyjádřila se také k rekonstrukci ul. Fryštátská, v rámci které byly lampy veřejného 
osvětlení umístěny do chodníků, dále k rekonstrukci ul. Lázeňská, která dosud nebyla realizována. Měla za to, že 
občané města by měli mít možnost se k projektům, které mají být realizovány, vyjádřit. 
Ing. J. Wolf - na rekonstrukci ul. Lázeňská byl zpracován projekt již v roce 2008, schválen byl mezirezortní komisí 
ministerstva průmyslu a obchodu ve výši 130 - 140 mil. Kč. Od té doby je stále něco řešeno, upravováno a 
dopracováváno s tím, že snad v roce 2017 dojde k samotné realizaci projektu. Musí ho po těchto vyjednáváních 
schválit ministerstvo financí a následně vyhlásit výběrové řízení. Dotazy občanů byly především o tom, proč město 
tuto ulici nechce opravit, když je komunikace po provedené opravě kanalizačního sběrače ve velmi špatném stavu. 
Přestože město Karviná získá na rekonstrukci dotaci, musí hradit nějakou spoluúčast dle pravidel stanovených 
ministerstvem financí.
p. V. Vantuchová - občanka města - protože byl projekt již zpracován a schválen, zeptala se, zda by ho mohli 
občané vidět.
Ing. J. Wolf - souhlasil s tím. Dodal, že projekt je uložen k nahlédnutí na Odboru majetkovém MMK.
p. V. Vantuchová - občanka města - požádala, aby projektové dokumentace všech plánovaných investičních akcí 
ve městě byly takto zveřejněny, aby se občané mohli dovědět, co se v dané částí města plánuje realizovat a také, 
aby se mohli k těmto projektům, které mají být realizovány v jejich okolí, vyjádřit. Pokud nebude projekt realizován, 
pak zdůvodnit, proč tomu tak nebylo. Protože jsou projekty zpracovávány na počítačích, neviděla v tom problém. 
Doporučila zveřejnit všechny projekty, které by měly být realizovány v daném volebním období. 
Ing. J. Wolf - dodal, že zveřejňování projektů je velmi složité, náročné obsahově i časově a také finančně nákladné 
s tím, že by bylo třeba i navýšit počet zaměstnanců.
PhDr. R. Nogol, MPA - řekl, že je možné vše s tím, že to bude velmi finančně nákladné. Jedná se o jiná data, než 
textová, jsou to mapové a grafické podklady. Projekty jsou ukládány primárně v papírové podobě. Jedná se o 
dlouhodobý proces, který má několik fází. Pokud není projekt schválen, není možné ho zveřejňovat. Projektové 
dokumentace jsou zpracovávány na počítačích, ale jsou uloženy v mnoha datových souborech. Protože se jedná o 
technickou záležitost, musela by být záležitost projednána s oddělením výpočetní techniky a informatiky. Dále 
stanovena jasná pravidla, kdy a co všechno by bylo možné zveřejňovat.
p. V. Vantuchová - občanka města - domnívala se, že pokud budou zveřejněny plány, mělo by pak být 
zdůvodněno, proč nebyly projekty realizovány. Protože se o rekonstrukci krytého koupaliště hovořilo už dávno, 
zajímalo jí, kdy k realizaci dojde. Dodala, že by měl byt zveřejněn aspoň výhled na funkční volební období 
zastupitelstva, aby občané věděli, na co budou peníze v nejbližších obdobích investovány.
Ing. J. Wolf - řekl, že každá strana má před volbami svůj volební program, který by měla v průběhu období plnit.
Mgr. I. Hudzietzová - požádala o krátkou přestávku k poradě klubu.

Ing. J. Wolf - vyhlásil přestávku od 10.10 do 10:15 hod.

Ing. J. Wolf - pouze na vysvětlení uvedl, že v době, kdy karvinští fotbalisté hráli druhou ligu a město Karviná jim 
poskytovalo dotaci ve výši 4,5 mil. Kč.. Protože dnes hrají první ligu, v návrhu rozpočtu na rok 2017 se tato dotace 
zvedla na 8 mil. Kč s tím, že v rámci ostatních měst je to jeden z nejnižších příspěvků na tuto činnost. Pro město je 
fotbal dobrým marketinkovým nástrojem, kdy se Karviná objevuje v televizi, jednou za 14 dní se chodí na fotbalové 
zápasy dívat cca 3 000 lidí. To, jestli ve městě chceme mít vrcholový sport, je na vůli zastupitelstva, tedy jak se k 
tomu postaví. V opačném případě se finanční prostředky na tuto činnost nebudou poskytovat. Pokud by měl někdo 
zájem, byl ochoten se mimo ZM sejít a vysvětlit fungování a chod tohoto nově zrekonstruovaného stadionu. Peníze, 
o které fotbalový klub každoročně žádá, jdou na úhradu mezd, úhradu autobusové dopravy na zápasy klubu. 
Fotbalový klub má v Karviné tři areály, o které se stará určitý personál. Jedná se o celotýdenní práce, jako je sekání 
trávy, údržba hřišť a okolních ploch, údržba vozového parku, v zimě odklízení sněhu apod. Dodal, že Fotbalový klub 
Karviná nemůže fungovat pod společností STaRS, protože by na rekontrukci stadionu nezískali dotaci od státu, čímž 
byly na druhou stranu městu nějaké finanční prostředky ušetřeny. Dodal, že dotace není určena na platy 
profesionálních hráčů. Na to si musí klub sehnat sám své partnery. To, že byl klub v roce 2014 v zisku, je jen dobře 
s tím, že je nutné se podívat, z čeho klub žije dnes. Kdyby klub nešetřil, dnes by byl ve zcela jiné situaci. OKD, a.s. 
jako generální partner, odstoupilo od sponzorské smlouvy. Dodal, že pokud by se našel někdo, kdo by chtěl klub 
vést místo něj, rád se své pozice vzdá. Každoročně by se pak nemusela vést diskuze na zastupitelstvu města při 
schvalování rozpočtu nebo při poskytování dotací tomuto klubu na jeho činnost.
Mgr. I. Hudzietzová - stáhla svůj protinávrh s tím, aby bylo hlasováno o původním návrhu na usnesení.
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo další nepřihlásil, nechal hlasovat o původním návrhu usnesení bodu 
programu č. 13.

HLASOVÁNÍ : č. 20
PRO : 35
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 496
Návrh byl schválen.
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14)   Poskytnutí zápůjčky na realizaci výměny kotle - 25. a 26. smlouva
Ing. J. Wolf - řekl, že předkladatelem materiálu byl Odbor ekonomický. Jednalo se o poskytnutí zápůjčky k podpoře 
Programu Kotlíkové dotace v Moravskoslezském kraji vydané zastupitelstvem města s tím, že byly předloženy ke 
schválení Smlouvy o zápůjčce pro žadatele a na částky uvedené v důvodové zprávě. K předloženým návrhům 
otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 14.

HLASOVÁNÍ : č. 21
PRO : 35
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 1 usnesení č. 497
Návrh byl schválen.

        Doplnění programu č. 3 - Poskytnutí zápůjčky na realizaci výměny kotle - 27. smlouva
Ing. J. Wolf - uvedl, že předkladatelem materiálu byl Odbor ekonomický. Jednalo se o poskytnutí zápůjčky k 
podpoře Programu Kotlíkové dotace v Moravskoslezském kraji vydané zastupitelstvem města pro žadatele a na 
částku uvedenou v důvodové zprávě. K předloženému návrhu otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu doplnění 
programu č. 3.

HLASOVÁNÍ : č. 22
PRO : 34
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 1 usnesení č. 498
Návrh byl schválen.

15)   Dodatek č. 4 ke Zřizovací listině příspěvkové organizace Regionální knihovna Karviná
Ing. J. Wolf - řekl, že předkladatelem materiálu byl Odbor rozvoje. Předmětem Dodatku bylo zpřesnění činnosti 
organizace, kdy se mění a doplňuje původní předmět činnosti uvedený pod druhou odrážkou, a to „Pořádat kulturní, 
vzdělávací a osvětové akce a kurzy pro nejširší i odbornou veřejnost a pro děti a mládež“. Současně dojde k 
termínovému zpřesnění názvu pracoviště tak, jak bylo uvedeno v důvodové zprávě materiálu, ke kterému otevřel 
diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 15.

HLASOVÁNÍ : č. 23
PRO : 36
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 499
Návrh byl schválen.

16)   Záměr realizovat projekt Společné oslavy 750. výročí založení měst Skoczów a Karviná
Ing. J. Wolf - sdělil, že předkladatelem materiálu byl Odbor rozvoje. Projekt byl připraven pro předložení žádosti o 
podporu do Fondu mikroprojektů Euroregionu Těšínské Slezsko. Bude zaměřen se na zintenzivnění česko-polské 
spolupráce a bude podán společně s novým polským partnerem - městem Skoczów. Hlavním cílem projektu je 
vzájemná spolupráce a kooperace měst při oslavách jubileí (výročí 750 let od založení obou měst). Vedoucím 
partnerem projektu bude město Skoczów a město Karviná se bude v rámci projektu účastnit jednotlivých aktivit. K 
předloženému návrhu otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Mgr. I. Hudzietzová - zeptala se, zda obě města staví 750. výročí založení ve stejném roce a zda by bylo možné 
blíže přiblížit průběh společných oslav, jaké projekty budou realizovány.
Ing. M. Šrámková - sdělila, že byla vytvořena pracovní skupina na přípravu oslav za město Karviná i Skoczów. 
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Příprava oslav je ve fázi pracovní. Připravují se nějaké propagační materiály, budou realizovány nějaká společná 
pracovní setkání v roce 2017 ve Skoczówe. V roce 2018 proběhnou podobné akce v Karviné. Mimo jiné je 
připravována akce - maratón 20 km do Skoczówa a zpět. Bude se jednat o dva maratóny, a to v roce 2017 
Skoczów-Karviná-Skoczów a v roce 2018 Karviná-Skoczów-Karviná.
Mgr. I. Hudzietzová - neboť je ve Skoczówe muzeu Gustawa Morcinka, rodáka z Karviné, vznesla požadavek, aby 
mu bylo v rámci plánovaných oslav uděleno nějaké ocenění v souvislosti s tím, že na dnešním ZM byly schváleny 
Zásady pro udělování ocenění statutárním městem Karviná. O jaké ocenění by se mělo jednat, nechala na 
zastupitelstvu města.
Ing. J. Wolf - řekl, že námětem se bude zabývat porada vedení v pracovním pořádku. Protože se do diskuze nikdo 
další nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 16.

HLASOVÁNÍ : č. 24
PRO : 36
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 500
Návrh byl schválen.

17)   Poskytnutí finančních příspěvků z rozpočtu statutárního města Karviné na podporu individuální bytové 
výstavby
Ing. J. Wolf - řekl, že předkladatelem materiálu byl Odbor rozvoje,který obdržel žádosti o poskytnutí finančního 
příspěvku z rozpočtu statutárního města Karviné na podporu individuální bytové výstavby, které dle schválených 
„Zásad“ splňují stanovené podmínky. Na základě této skutečnosti rada města doporučila uvedeným žadatelům 
finanční příspěvek na výstavbu rodinného domu ve výši Kč 150.000,-- poskytnout. K předloženým návrhům otevřel 
diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 17.

HLASOVÁNÍ : č. 25
PRO : 36
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 501
Návrh byl schválen.

18)   Smlouva o poskytnutí dotace z rozpočtu statutárního města Karviné
Ing. J. Wolf - sdělil, že předkladatelem materiálu byl Odbor rozvoje. Jednalo se o poskytnutí dotace na 
spolufinancování výměny kotle ve výši 10 %, kterou poskytne Moravskoslezský kraj s tím, že město Karviná takto 
vyplacené prostředky poskytne Moravskoslezskému kraji následně uzavřením samostatných smluv o poskytnutí 
dotace. K předloženému návrhu otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 18.

HLASOVÁNÍ : č. 26
PRO : 34
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 1 usnesení č. 502
Návrh byl schválen.

19)   Uzavření smluv o poskytnutí účelové dotace z rozpočtu statutárního města Karviné v roce 2017
Ing. J. Wolf - uvedl, že předkladatelem materiálu byl Odbor rozvoje, který předložil návrh na uzavření smluv o 
poskytnutí účelových dotací z rozpočtu města příjemcům a ve výši, jak bylo uvedeno v příloze č. 1 až 9 k návrhu na 
usnesení. K předloženým návrhům otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 19.
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HLASOVÁNÍ : č. 27
PRO : 36
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 503
Návrh byl schválen.

20)   Demolice domu č. p. 1203 - 1206 v Karviné-Novém Městě
Ing. J. Wolf - sdělil, že předkladatelem materiálu byl Odbor rozvoje. Jednalo se o předložení projektové žádosti o 
poskytnutí dotace na demolici uvedené budovy v sociálně vyloučené lokalitě v Karviné-Novém Městě s tím, že v 
rámci projektu následného využití revitalizovaného území bude definována zeleň. K předloženému návrhu otevřel 
diskuzi. 

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 20.

HLASOVÁNÍ : č. 28
PRO : 36
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 504
Návrh byl schválen.

24)   Demolice domu č. p. 1248 - 1251 v Karviné-Novém Městě
Ing. J. Wolf - sdělil, že předkladatelem materiálu byl Odbor rozvoje. Jednalo se o předložení projektové žádosti o 
poskytnutí dotace na demolici uvedené budovy v sociálně vyloučené lokalitě v Karviné-Novém Městě s tím, že v 
rámci projektu následného využití revitalizovaného území bude definováno vybudování parkoviště. O krátké úvodní 
slovo pořádal vedoucí Odboru rozvoje Ing. Martinu Šrámkovou, které předal slovo.
Ing. M. Šrámková - vysvětlila, že došlo ke změně v návrhu na usnesení, kde bylo uvedeno, že bude vybudováno 
parkoviště s kapacitou 60 míst. Vzhledem k tomu, že usnesení ZM je závazné a tento stanovený indikátor by bylo 
nutné dodržet, na základě získaných informací od Odboru majetkového MMK, který připravuje projektovou 
dokumentaci, navrhla změnu, aby bylo v usnesení uvedeno, že bude vybudováno parkoviště maximálně s kapacitou 
52 míst.
Ing. J. Wolf - poděkoval za podané doplňující informace s tím, že doporučil do usnesení uvést parkoviště s 
kapacitou minimálně 50 parkovacích míst, aby měli nějakou rezervu. K předloženému návrhu otevřel diskuzi. 

D i s k u z e :

Mgr. I. Hudzietzová - apelovala na využití prostoru, který tam vznikne s tím, že se jedná o větší prostor, který by se 
dalo využít např. na výstavbu atletického hřiště nebo na přemístění dětského dopravního hřiště z centra města. 
ing. J. Wolf - protože se tento prostor postupně vylidňuje a zvětšuje, přemýšleli nad tím, co tam vybudovat. Některé 
domy, které byly zbourány, patřily RPG, tedy i tyto pozemky jsou buď v jejich vlastnictví nebo je mohli převést na 
jinou společnost. Proto se uvedená plocha bude muset z územního hlediska do budoucna nějak řešit. Měl za to, že 
k vybudování dětského hřiště to není až tak vhodná lokalita. V rámci schvalování nového územního plánu by měla 
být tato zóna nebo plocha, která tam vznikne, k nějakému využití připravována. V současné době chce město 
pomoci s parkovací plochou pro návštěvníky Gymnázia.
Ing. O. Brdíčko - sdělil, že dotaz týkající se návrhu na opravu příjezdové komunikace mezi přilehlými domy 
přednesl na ZM již před necelým rokem s tím, že jeden tento dům, který je v soukromém vlastnictví, je z 1/3 
opraven, ale příjezdová komunikace, která je ve vlastnictví města, není ve zcela dobrém stavu. Domníval se, že v 
rámci budování tohoto parkoviště by mohla být tato příjezdová komunikace opravena.
Ing. J. Wolf – nebyl přesvědčen o tom, že v uvedené lokalitě je nezbytně nutné rekonstrukci této příjezdové 
komunikace provádět. Je mnoho jiných komunikací, které by bylo také potřeba opravit s tím, že v rámci daného 
projektu bude o tomto požadavku jednáno.
Protože se do diskuze již nikdo další nepřihlásil, nechal hlasovat o upraveném návrhu usnesení bodu programu 
č. 21.

HLASOVÁNÍ : č. 29
PRO : 36
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 505
Návrh byl schválen.

P Ř E S T Á V K A 10:40 - 10:55 hod.
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22)   Přijetí úvěru Společenství vlastníků Kpt. Jaroše 2168 Karviná-Mizerov v souvislosti s revitalizací domu
Ing. J. Wolf - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože žádné dotazy ani připomínky k majetkové záležitosti nebyly podány, nechal o návrhu 
usnesení bodu programu č. 22 hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 30
PRO : 33
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 506
Návrh byl schválen.

23)   Přijetí úvěru Společenství vlastníků Kpt. Jaroše 2170 Karviná-Mizerov v souvislosti s revitalizací domu
Ing. J. Wolf - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože žádné dotazy ani připomínky k majetkové záležitosti nebyly podány, nechal o návrhu 
usnesení bodu programu č. 23 hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 31
PRO : 33
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 507
Návrh byl schválen.

24)   Vyřazení dlouhodobého majetku
Ing. J. Wolf - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože žádné dotazy ani připomínky k majetkové záležitosti nebyly podány, nechal o návrhu 
usnesení bodu programu č. 24 hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 32
PRO : 33
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 508
Návrh byl schválen.

25)   Zmařená investice Komplexní revitalizace bytového domu Na Vyhlídce 1252 - 1254 v Karviné
Ing. J. Wolf - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože žádné dotazy ani připomínky k majetkové záležitosti nebyly podány, nechal o návrhu 
usnesení bodu programu č. 25 hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 33
PRO : 34
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 509
Návrh byl schválen.

26)   Bezúplatný převod pozemků - ČR ÚZSVM
Ing. J. Wolf - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :
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Ing. J. Wolf - protože žádné dotazy ani připomínky k majetkové záležitosti nebyly podány, nechal o návrhu 
usnesení bodu programu č. 26 hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 34
PRO : 34
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 510
Návrh byl schválen.

27)   Nabytí nemovitostí - Marie Huplíková
Ing. J. Wolf - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože žádné dotazy ani připomínky k majetkové záležitosti nebyly podány, nechal o návrhu 
usnesení bodu programu č. 27 hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 35
PRO : 33
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 511
Návrh byl schválen.

28)   Nabytí pozemků - Moravskoslezský kraj
Ing. J. Wolf - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože žádné dotazy ani připomínky k majetkové záležitosti nebyly podány, nechal o návrhu 
usnesení bodu programu č. 28 hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 36
PRO : 35
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č.          
p. J. Majewski - nahlásil nefukční hlasovací zařízení.

                 
Ing. J. Wolf - prohlásil hlasování č. 36 za neplatné. O návrhu nechal znovu hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 37
PRO : 35
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 1 usnesení č. 512
Návrh byl schválen.

29)   Převod pozemků p. č. 3445/597 a p. č. 3445/598 v k.ú. Karlviná-město - Milan Trnka
Ing. J. Wolf - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože žádné dotazy ani připomínky k majetkové záležitosti nebyly podány, nechal o návrhu 
usnesení bodu programu č. 29 hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 38
PRO : 36
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 513
Návrh byl schválen.
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30)   Nové interpelace členů ZM
Ing. O. Brdíčko - Nástupní ostrůvky MHD - na základě podnětu občana města požádal o provedení údržby na 
nástupních ostrůvcích MHD a chodnících, které jsou v zanedbaném stavu. Nachází se na nich trsy trávy, na kterých 
hrozí mimo jiné nebezpečí uklouznutí a úrazu. Převážně se jednalo o komunikaci na tř. 17. listopadu, zastávka 
obchodní dům.
Ing. J. Wolf - řekl, že na interpelaci bude odpovězeno písemně.

Ing. O. Brdíčko - dále podal za občany města tyto písemné interpelace:
1. Oprava povrchu ulic Husova, Máchova, Alšova, Ostravská - jednalo se o požadavek občanů této lokality, kteří 
požádali o generální opravu povrchu ulic Husova, Máchova, Alšova, Ostravská a Na Bělidle od křižovatky s 
Hornickou stezkou s tím, že tyto ulice byly pokryty asfaltem před 45 lety a od té doby jsou jen záplatovány. Po 
deštích lidem stéká voda do zahrad, před domy jsou nepřekročitelné kaluže a ulice Máchova, Alšova a stará 
Ostravská nemají ani kanalizaci. Ta je jen na ulici Husova a Na Bělidle. Po průjezdu aut jsou fasády domů a ploty 
postříkány kalužemi, nedá se tudy procházet, není ani kde uhnout. Požádal proto o podání informace, zda je v plánu 
vybudování kanalizace v těchto ulicích. Pokud ne, požádali o opravu výše uvedených ulic, nikoliv pouze provedení 
záplat. Občané doporučili, aby byl tento požadavek zahrnut do plánu oprav v nejbližší možné době.

2. Úprava plochy u křižovatky Mlýnská a Na Bělidle - občany města byl předložen požadavek na úpravu této 
křižovatky vedle schodů z Bělidla na náměstí (par. č. 469 a 470 v k.ú. Karviná-město). Plocha je již zarostlá 20 let 
starými náletovými dřevinami, stává se občas parkovištěm, jindy zkratkou z ul. Mlýnské na Hornickou stezku. 
Občané vznesli dotaz, proč není tato plocha, kudy chodí mnoho lidí na různé městské akce, zrekultivována, 
osázena a udržována. Nebo proč nebylo dosud na této ploše vybudováno např. parkoviště, sportoviště, apod. 
Podobně by bylo vhodné zkultivovat schodiště k poště a ke kostelu.

3. Stanovení ukončení akce v 22.00 hod. - občany byl vznesen požadavek na stanovení konce akcí pořádaných v 
letním kině i na Lodičkách, a to maximálně ve 22:00 hod, výjimečně ve 24:00 hod. Dodali, že v létě je tato hudební 
produkce slyšet až na opačném konci města. Přestože jsou si vědomi, že se tyto akce musí konat, nechápou, proč 
některé akce musí být povolovány až do 04:00 hod.

4. Výstavba obchvatu - občané vznesli dotaz, zda se bude kolem železniční tratě stavět obchvat města. Pokud 
ano, zda bude stavba odhlučněna protihlukovou zdí.

5. Jezero na Lodičkách - občané vznesli dotaz, zda bude provedena úprava jezera na Lodičkách tak, aby bylo 
jezero vhodné ke koupání.

6. Rozšíření cyklostezek - občané vznesli dotaz, zda je v plánu rozšíření sítě cyklostezek v městské části Fryštát 
ve směru k vlakovému nádraží.

Ing. J. Wolf - řekl, že na interpelaci bude odpovězeno písemně.

p. A. Barák – Využití budovy Sport klub - vznesl dotaz, jakým způsobem byla vyřešena petice týkající se využití 
budovy Sport klubu. Jedná se o budovu ve vlastnictví města, ve které byl ukončen pronájem. Jaké je tedy její další 
využití.
Ing. M. Hajdušík - řekl, že město Karviná je vlastníkem budovy na ulici U Hřiště v Karviné-Ráji, která byla pronajata 
do 30.6.2016. Na základě ukončené smlouvy má Odbor sociální zájem nyní zřídit v těchto prostorách tzv. Spolkový 
dům, jehož podstatou je poskytnout zázemí pro činnost svazů a spolků sdružující občany města Karviné. Proto 
odbor oslovil svazy a spolky sdružující osoby se zdravotním postižením či omezením, se kterými úzce spolupracuje, 
aby se k tomuto záměru vyjádřily. O pronájem prostor projevily zájem spolky: Svaz civilizačních chorob a Svaz 
diabetiků, dále Svaz včelařů, který nyní nemá žádné potřebné zázemí k dispozici. Svaz civilizačních chorob sdružuje 
258 členů, Svaz diabetiků sdružuje 135 členů, což je poměrně velká základna zajišťující aktivity pro občany města, 
kteří se potýkají se zdravotními komplikacemi. Tyto prostory mohou svazy využít k organizaci svých činností (např. 
besedy, výstavy, apod.). Mezi ně patří i další spolky, některé Městské kluby seniorů nebo i klub seniorů RPG. Pro 
samotné fungování a zajištění provozu bude zpracován provozní řád a budou nastavena pravidla pro financování 
provozu. Zaregistrované spolky ušetří za pronájem nebytových prostor, zaplatí pouze za spotřebovanou energii. 
Pokud budou prostory volné, může o pronájem zažádat kdokoliv.
Tím bylo na interpelaci odpovězeno.
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31)   Různé MMK
Ing. Wolf - podal informaci o výsledku kontroly ministerstva financí týkající se stavby Městského fotbalového 
stadionu Karviná. V rámci této velké a komplikované stavby se jednalo o kontrolu všech výběrových řízení, veškeré 
dokumentace, fakturace.a zaúčtování majetku. Stavba prošla i kontrolou Úřadu regionální rady s tím, že veškeré 
kontroly byly bez závad. Poděkoval všem zaměstnancům úřadu, kteří se na této velké investiční akci podíleli. za 
dobře provedenou práci.

p. A. Barák - předložil požadavek, který prezentoval fotodokumentaci, týkající se opravy chodníku na ul. 
Jurkovičova v Karviné-Novém Městě s tím, že upozornil na díry na přilehlých komunikacích, dále na kachličky, které 
se na chodnících po opravě propadají. Hrozí tím občanům města nebezpečí úrazu. Na komunikaci doporučil 
namalovat parkovací čáry.
Ing. J. Wolf - řekl, že požadavek bude zahrnut do plánu oprav na rok 2017.

32)   Různé - občané
p. Dalibor Hula - občan města - vznesl dotaz na parkování vozidel u Nemocnice s poliklinikou Karviná-Ráj. 
Zajímalo ho, proč jsou zde placená parkovací místa. Dodal, že již na minulém zastupitelstvu zaznělo, že je tam 
potřeba nějakým způsobem regulovat stání vozidel. Nelíbilo se mu, že lidé musí před nemocnicí platit za parkování 
automobilů. Měl za to, že existuje řada způsobů, jak dopravu v těchto místech regulovat, tedy parkovací dobu řešit 
jinak a bezplatně (např. používat bezplatné papírové parkovací hodiny). 
Ing. J. Wolf - řekl, že vedení města se tímto námětem již zabývalo. V minulosti parkoviště zpoplatněno nebylo, ale 
hned v 6 hod. ráno, když přijížděli zaměstnanci nemocnice do práce, tak bylo parkoviště obsazeno. Pacienti, kteří do 
nemocnice přijeli, již místa k parkování neměli. Proto se domnívali, že pacienti raději zaplatí poplatek cca 20,-- Kč, 
aby zde mohli před nemocnicí zaparkovat. Jiný důvod pro zpoplatnění nebyl. Dodal, že jedno velké parkoviště je u 
nemocnice neplacené. Jen pro zamyšlení uvedl, že v posledních letech se vybudovala spousta nových parkovacích 
míst v Karviné, ale podle stížností a požadavků občanů je to stále pořád málo. 
Ing. L. Raszyk - zpoplatnění parkoviště před nemocnicí souvisí s tím, že nemocnice zpoplatnila pro své 
zaměstnance parkoviště uvnitř nemocnice. Následně tito zaměstnanci začali využívat parkoviště bezplatné před 
nemocnicí. Měl za to, že i v jiných městech jsou parkoviště u nemocnic zpoplatněna.
Ing. M. Hajdušík - dodal, že město Karviná vydalo parkovací karty pro transfúzní stanici s tím, že tito pacienti si 
mohou zapůjčit od zdravotních sester tuto kartu, aby na placených parkovištích mohli parkovat zdarma.

p. Dalibor Hula - občan města - další dotaz se týkal regulace hazardu v Karviné, a to jeho minulosti i budoucnosti, 
neboť se neustále diskutuje, zda víc nebo méně hazard.regulovat. Již dříve zazněly z úst pana primátora dva 
důvody, proč hazard neregulovat více. Padl argument, že ten, kdo hraje, stejně hrát bude. Mělo by se tomu 
zamezovat naopak prevencí, aby nepřibývalo nových případů a všech negativních jevů s tím spojených. Rozdíl je 
také v tom, je-li herna někde na okraji města nebo pod okny domu. Ti ,co hrají a mají zrovna nějaký špatný den, pak 
svůj problém řeší tímto způsobem. Často i nabídka heren je k tomu láká. Druhý argument byl podle něj finanční s 
tím, že se zeptal pana primátora, zda kraj poskytoval nějaké kompenzace obcím, které přistoupily k regulaci 
hazardu. Jestli se na kraji jednalo o tom, že by město Karviné dostalo nějaké finanční prostředky za to, když by k 
regulaci přistoupilo. V souvislosti s tím, že od 01.01.2017 by měl platit nový zákon o regulaci hazardu, vznesl dotaz, 
jak je na to město Karviná připraveno a jestli připravuje změny, např. uzavření některých provozoven. Dodal, že 
pana primátora i zástupců politické strany KSČM se na to ptal hned po volbách a bylo mu odpovězeno, že vyčkají na 
vydání nových pravidel. Zda se tedy již vedení města seznámilo s nově upravenou vyhláškou a zda lze v Karviné 
nějaké změny očekávat. 
Ing. J. Wolf - na vydání nového zákona se čekalo s tím, že předpokládali, že bude celorepublikově zrušen a nebude 
třeba se dohadovat, jak to vlastně pak s provozem hazardu bude. Tedy byl očekáván plošný zákaz hazardu. Vláda 
místo toho odsouhlasila vyšší zdanění, v čemž neviděl žádnou logiku. V rámci tohoto zákona dojde k výraznému 
snížení počtu heren na území města Karviné. Měli bychom se z cca 80 heren dostat na počet cca 30. Tím tedy 
dojde k další regulaci heren.
Mgr. P. Bičej - dodal, že v současné době máme na území města 87 hracích míst. Nový zákon počítá s tím, že 
herna bude mít zhruba 15 hracích přístrojů - videoloterijních terminálů. Odhad je zhruba něco mezi 30 - 39 hracími 
místy. Pak se bude rozhodovat, jak v této záležitosti postupovat dále. Nový zákon má řešit spoustu věcí v rámci 
kontrolní činnosti, úzká spolupráce bude s úřadem práce, kdy bude následně zaváděno správní řízení s lidmi, kteří 
nebudou dostávat finanční prostředky v plné výši, ale 65 % ve stravenkách, pouze zbytek ve finanční hotovosti, aby 
peníze tímto způsobem neutráceli. Nový zákon by měl také zavést registraci hráčů a pokud bude někdo registrován, 
neměl by ho ho daný systém pustit hrát. Vydání povolení bude pokračovat do poloviny roku 2017 s tím, že zásadní 
změna by měla nastat od roku 2018. Tedy zásadní vliv novely vyhlášky by se měl projevit již v průběhu roku 2017 a 
začátkem roku 2018.
p. Dalibor Hula - občan města - vznesl doplňující dotaz, jak na to bude reagovat stopstavová vyhláška, která je 
nyní ovlivněna nějakým počtem, od kdy by se měl počet heren snižovat.
Mgr. P. Bičej - uvedl, že praxe byla taková, že když někdo skončil, tak se toto místo již neobnovovalo. 
Ing. J. Wolf - dodal, že krajské zastupitelstvo v loňském roce uvolnilo určité finanční prostředky na sport s tím, že 
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nebylo rozlišováno, jaký počet má konkrétní město heren. Do grantového řízení se mohly přihlásit různé sportovní 
subjekty.
p. Dalibor Hula - občan města - dále požádal pana Baráka, jako zástupce polického klubu ANO, aby apeloval na 
hejtmana Moravskoslezského kraje, aby tuto problematiku řešil, neboť to mají ve svém volebním programu. 
p. T. Hanzel - upřesnil, že regulace hazardu je plně v kompetenci obcí. O tom, jakým způsobem bude regulován 
hazard, bude rozhodovat zastupitelstvo města. Bývalý hejtman kraje měl na mysli, že obecně málo peněz jde do 
sportu, a to na všech úrovních, tedy státu, kraje i obcí. Proto byl tento dotační titul navýšen.

p. Rudolf Tomala - občan města - poděkoval za vše, co město pro své občany dělá s tím, že není možné udělat 
všude a všechno najednou. Dále ho zajímalo, kde pan Barák získal cca 700 podpisů na Petici za účelem přesunu 
konání jednání ZM do odpoledních hodin (se začátkem v 15:00 hod.). Zajímalo ho, kde byla petice podepisována, 
protože málo kdo jí viděl s tím, že nevěřil tomu, že tito lidé podepsaní na petici budou na zasedání ZM chodit. Nikde 
tuto petici neviděl ani neslyšel o tom, že by se k tomu mohl někde vyjádřit. Pro zajímavost se díval, kdy v okolních 
městech začínají zasedání ZM - v Petrovicích u Karviné v 16:30 hod., ve Stonavě dle zvážení pana starosty, v 
Havířově ve 13:00 hod., tedy ani pro ranní ani pro odpolední směny občanů, v Ostravě v 09.00 hod. a v Orlové taky 
v 09.00 hod. Každý z občanů, který chce něco přenést na zastupitelstvu, se vyjádří ke svému požadavku a odejde, 
skoro nikdo není do konce. Dodal, že je také schopen sehnat např. 600 podpisů, aby zasedání ZM probíhalo ráno. 
Na závěr popřál všem krásné vánoční svátky a pevné zdraví všem přítomným.
p. A. Barák - řekl, že petiční archy byly k dispozici k podpisu na Masarykově náměstí v Karviné-Fryštátě, v politické 
straně, Ano, Piráti a dalším různým spolkům a organizacím.

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze v rámci bodu “Různé“ již nikdo nepřihlásil a byly projednány všechny body 
programu, tímto bylo 16. zasedání Zastupitelstva města Karviné ukončeno.

Na závěr zasedání Zastupitelstva města Karviné popřál všem přítomným příjemné prožití vánočních svátků, hodně 
zdraví, úspěchů a spokojenosti v Novém roce 2017.

Tímto bylo 16. zasedání Zastupitelstva města Karviné ukončeno. Na dalším zasedání ZM se zastupitelé města 
sejdou v úterý 31. ledna 2017 v 08:00 hodin

Ing. Jan Wolf, v. r.
........................................
Ing. Jan Wolf
náměstek primátora

Ověřovaté zápisu:

Josef Majewski, v. r.
........................................
Josef Majewski

Vladimír Kolek, v. r.
.........................................
Vladimír Kolek

Zapsala: Jana Nekardová, v. r., zaměstnankyně Odboru organizačního, KP
Karviná dne 15.12.2016
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